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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  28/05/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

              

 

ΘΕΜΑ: « Στον αέρα οι απασχολούμενοι στον κλάδο παροχής υπηρεσιών 

ασφάλειας (Security)» 

 

Αξιότιμη Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με αναφορές πολιτών που εργάζονται στον τομέα της ιδιωτικής 

ασφάλειας (υπηρεσίες Security) οι εκπαιδεύσεις στον κλάδο της ιδιωτικής 

ασφάλειας (Security) έχουν εδώ και μήνες σταματήσει λόγω των 

χειρισμών του Υπουργείου Παιδείας και του Εθνικού Οργανισμού 

Πιστοποίησης Προσόντων και Επαγγελματικού Προσανατολισμού 

(ΕΟΠΠΕΠ).  

 

Συγκεκριμένα, οι εκπαιδεύσεις διάρκειας 105 ωρών, όπως αυτές έχουν 

εκπονηθεί το 2013 από το Κέντρο Μελετών Ασφαλείας (ΚΕΜΕΑ) του 

Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη και υλοποιούνται από τα Κέντρα Δια 

Βίου Μάθησης, δεν υλοποιούνται από τα μέσα Μαρτίου 2022 λόγω 

αλλαγής της νομοθεσίας.  

 

Οι νόμοι 4763/2020 και 4871/2021 ορίζουν ότι τα Κέντρα Δια Βίου 

Μάθησης θα πρέπει από 01/04/2022 να υλοποιούν μόνο πιστοποιημένα 

σεμινάρια. Τα συγκεκριμένα σεμινάρια  ωστόσο είναι πιστοποιημένα από 

το ΚΕΜΕΑ αλλά όχι ακόμα από τον ΕΟΠΠΕΠ και υλοποιούντο έως 

σήμερα με συνεχείς παρατάσεις έναρξης ισχύος των σχετικών νόμων. 
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Τα αποτελέσματα αυτής της διακοπής είναι τεράστια και πολυεπίπεδα. Για 

παράδειγμα,  τα αεροδρόμια είναι υποστελεχωμένα σε «X-ray Screeners» 

μειώνοντας την εθνική και ευρωπαϊκή ασφάλεια.  Επιπροσθέτως, οι 

εταιρείες  υπηρεσιών ασφάλειας (Security) αδυνατούν  να βρουν  

αδειοδοτημένους φύλακες που δύνανται να εργαστούν νόμιμα, γεγονός το 

οποίο αναμένεται να ενταθεί κατά τη διάρκεια της τουριστικής περιόδου, 

κατά την οποία η ζήτηση αυξάνεται.    

 

Τέλος, αυξάνεται διαρκώς ο δείκτης ανεργίας στον κλάδο, καθώς οι 

απασχολούμενοι σ’ αυτόν δεν δύνανται να εκπαιδευτούν και να 

πιστοποιηθούν ως «Security». 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται  η Υπουργός: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να επιλυθεί το ανωτέρω 

πρόβλημα για τους απασχολούμενους στον κλάδο υπηρεσιών 

ασφάλειας; 

2)  Προτίθεσθε να προβείτε σε άμεση πιστοποίηση του προγράμματος 

από τον ΕΟΠΠΕΠ ή να παρατείνετε  την εφαρμογή του νόμου μέχρι 

να γίνει η πιστοποίηση του προγράμματος; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




